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Äldreomsorgen 

 

Vi har noterat följande i Pensionärsrådets senaste protokoll: 

 

Om den kommande avvecklingen av ett större antal platser inom Stora Sköndal berättade 

Ingrid Friberg att hon tillsammans med beställarenhetens enhetschef och biträdande 

enhetschef har haft ett möte med den enhetschef hos Stora Sköndal som ansvarar för den 

verksamhet som ska läggas ner, för att få närmare information. Förvaltningen har cirka 

40 personer boende vid de berörda enheterna, som kommer att ha intagningsstopp från 

och med 1 juli 2012 och därefter stängs vid årsskiftet 2012/2013. 127 personal har 

varslats. Nya platser för demensvård kommer att bli svårt att ordna inom 

stadsdelsområdet. Däremot finns platser i andra delar av staden. 

 

Vi vill snarast ha en översikt över situationen för våra invånare inom detta område. Den 

äldreplan som presenterades för nämnden 17 mars var svårtydd vad gäller platsbehovet. 

 

Vid nämnden den 16 juni presenterades ett uppseendeväckande ärende om Farsta vård o 

omsorgsboende. Bland Micasa:s styrelsematerial i detta ärende finns en mycket 

upplysande konsultrapport. 

 

Kvalitén i äldreboende är uppenbarligen svår, vilket inte minst senaste veckans rapporter 

om Carema visat. 

 

Vi ser ett stort behov av ett klargörande utlåtande kring äldreomsorgen. 

 

Detta är av mycket stor betydelse för invånarna i vårt stadsdelsområde. 

 

 

 

Gunnar Sandell m fl (s) Mariana Moreira Duarte m fl (mp) Thereza Nordlund (v) 

 

 

 


